

4. And such other objections that the undersigned Members may consider applicable in order to carry out the spirit and terms and conditions of the Act in question.

Signatures of Members:

Ron Stewart (Simcoe South)
Allan Lawrence (Durham—Northumberland)
Geoff Scott (Hamilton—Wentworth)
Joe Reid (St. Catharines)
Walter McLean (Waterloo)
Gary Gurbin (Bruce—Grey)
Bill Kempling (Burlington)
Don Blenkarn (Mississauga South)
Murray Cardiff (Huron—Bruce)
Doug Lewis (Simcoe North)

That, pursuant to Section 20 of the Electoral Boundaries Readjustment Act (Chapter E-2, R.S.C., 1970), consideration be given by this House to the matter of an objection to the provisions of the Report of the Electoral Boundaries Commission for the Province of Newfoundland, laid before this House by Madam Speaker on Friday, May 27, 1983, on the grounds set forth hereinafter:

1. The Commission failed to give and pay proper attention to the physical, social and economic cohesion of Labrador and appeared to ignore and did ignore the question of unity or community of interest and thereby rendering more difficult adequate representation of the people in Parliament.

and/or

2. And such other objections that the undersigned Members may consider applicable in order to carry out the spirit and terms and conditions of the Act in question.

Signatures of Members:

David Smith (Don Valley East)
Bob Kaplan (York Centre)
Douglas Fisher (Mississauga North)
David Weatherhead (Scarborough West)
René Cousineau (Gatineau)
William Rompkey (Grand Falls—White Bay—Labrador)
Roger Simmons (Burin—St. George's)
David Berger (Laurier)
Jim Peterson (Willowdale)
Dougals C. Frith (Sudbury)
Alain Garant (Bellechasse)

That, pursuant to Section 20 of the Electoral Boundaries Readjustment Act (Chapter E-2, R.S.C., 1970), consideration be given by this House to an objection to the provisions of the Report of the Electoral Boundaries Commission for the Province of British Columbia, laid before this House by the Speaker on Friday, June 3, 1983, on the grounds set forth hereinafter:

4. Et tout autre motif que les députés soussignés jugent valable pour assurer le respect de l'esprit et des dispositions de la Loi en question.

Signature des députés

Ron Stewart (Simcoe-Sud)
Allan Lawrence (Durham—Northumberland)
Geoff Scott (Hamilton—Wentworth)
Joe Reid (St. Catharines)
Walter McLean (Waterloo)
Garry Gurbin (Bruce—Grey)
Bill Kempling (Burlington)
Don Blenkarn (Mississauga—Sud)
Murray Cardiff (Huron—Bruce)
Doug Lewis (Simcoe-Nord)

Que, conformément à l'article 20 de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (chapitre E-2, S.R.C., 1970), cette Chambre étudie le sujet sur lequel est fondée une opposition aux recommandations du Rapport de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales agissant pour la province de Terre-Neuve déposé par le Président devant cette Chambre, le vendredi 27 mai 1983, pour les motifs ci-après énoncés:

1. La Commission n'a pas tenu dûment compte de la cohésion physique, sociale ou économique du Labrador et a semblé ignorer et a, en fait, ignorer la question de l'unité ou de la communauté d'intérêts, rendant ainsi plus difficile la juste représentation de la population au Parlement.

et/ou

2. Et tout autre motif que les députés soussignés jugent valable pour assurer le respect de l'esprit et des dispositions de la Loi en question.

Signature des députés

David Smith (Don Valley-Est)
Bob Kaplan (York-Centre)
Douglas Fisher (Mississauga-Nord)
David Weatherhead (Scarborough-Ouest)
René Cousineau (Gatineau)
William Rompkey (Grand Falls—White Bay—Labrador)
Roger Simmons (Burin—Saint-Georges)
David Berger (Laurier)
Jim Peterson (Willowdale)
Douglas Frith (Sudbury)
Alain Garant (Bellechasse)

Que, conformément à l'article 20 de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (chapitre E-2, S.R.C., 1970), cette Chambre étudie le sujet sur lequel est fondée une opposition aux recommandations du Rapport de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales agissant pour la province de la Colombie-Britannique déposé